
Vragen van GroenLinks aan wethouder Scheepers over fietspad Schapenkamp. 

Sinds de sloop van het GAK gebouw is het fietspad tussen de toegang naar het busstation en 

de fietstunnel afgesloten. Voor fietsers van en richting het Wandelpad is een erg onpraktische 

situatie gecreerd. 

Fietsers worden nu ter hoogte van de balletwinkel omgeleid naar de overzijde en moeten aan 

de centrumzijde op een veels te smal fietspad in tweerichtingen fietsen om ter hoogte van de 

Leeuwenstraat nogmaals te moeten oversteken. 

 

Veel fietsers van en naar het wandelpad vermijden deze onpraktisch situatie door een stuk 

over de busbaan te rijden.  

Verder duurt het nog wel een paar jaar voor het Stationsplein wordt heringericht. 

 

1. Bent u voornemens om het fietspad ter hoogte van het GAK-gebouw weer te herstellen? 

2. Zo ja, Op welke termijn vindt herstel van dit fietspad dan plaats? 

3. Zo nee, welke overwegingen liggen hier dan ten grondslag aan? 

 

met vriendelijke groet 

Frank Kool 

Fractie GroenLinks 
 


